
Obec Dobrá Voda 

Zápis schůze zastupitelstva obce Dobrá Voda, 
konané dne 25.4.2014 

Přítomni: Vladimír Zástěra, Jaromír Kubiš, Mgr. Marie Pokorná, Ing. Jiří Dlouhý, Miroslav 
Špaček, Miroslav Badalík, Stanislav Pekárek, Pavel Kadlec 

Omluveni: Ing. Petr Hladík 

Program jednání: 

Zápis zjednání: 

1. Zahájení, schválení programu zasedání 
2. Zpráva o plnění usnesení 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Návrh smlouvy EKO-KOM 
5. Žádost o odkoupení obecního pozemku 
6. Jmenování komise pro otevírání obálek - plynofikace II . etapa 
7. Informační tabule 
8. Smlouva - pronájem pohostinství 
9. Vítání občánků 
10. Oprava cest 
ll. Rozpočtová opatření 
12. Různé 

1. Schůzi zastupitelstva obce zahájil starosta obce p. Vladimír Zástěra v pátek 25.4. 2014 v 
19,00 hodin. Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání zastupitelstva obce dle 
~~. . 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů . 
2. Byla přednesena zpráva o plnění usnesení předchozího zasedání zastupitelstva obce. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí zprávu o plnění usnesení. 
Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 

3. Ověřovateli zápisu byli zvoleni p. Mgr. Marie Pokorná a p. Stanislav Pekárek. 
Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 

4. Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem smlouvy se společností EKO-KOM, a. s. , ve 
věci zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů. Zastupitelstvo obce schvaluje 
uzavření smlouvy se společností EKO-KOM, a. s. dle návrhu. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
5. Zastupitelstvo obce projednalo žádost p. Marka Tvrdého o odkoupení části pozemku par. 

č. 70 (bývalá nádrž u hasičské zbrojnice). Zastupitelstvo obce rozhodlo s ohledem na 



kanalizaci, která přes uvedený pozemek vede, a na další záměry s uvedeným pozemkem 
tuto část pozemku neprodat. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
6. Starosta obce seznámil zastupitelstvo s postupem výběrového řízení pro Plynofikaci - II. 

etapa. Zastupitelstvo obce jmenuje členy komise pro otevírání obálek ve složení p. 
Vladimír Zástěra, p. Stanislav Pekárek, p. Miroslav Badalík, p. Ing. Jiří Dlouhý ap. 
Jaromír Kubiš. Obálky se budou otevírat ve středu 30.4.2014 v 17,00 hodin 

Pro 8 hlasů Proti O hlas Zdržel se O hlasů 
7. P. Mgr. Marie Pokorná seznámila zastupitelstvo obce s postupem práce na přípravě 

informačních tabulí. Zastupitelstvo obce rozhodlo po upřesnění podmínek objednat 
zhotovení mapy okolí obce u společnosti Malované Mapy, s. r. o. Zlín. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
8. Zastupitelstvo obce projednalo žádost p. Marty Kobylkové o pronájem pohostinství. 
Zastupitelstvo obce rozhodlo pronajmout nebytové prostory - pohostinství p. Martě 
Kobylkové, nájemné bude ve výši 1000,-- Kč měsíčně, ostatní podmínky se oproti 
předchozímu pronájmu pohostinství nemění. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
9. P. Mgr. Marie Pokorná seznámila zastupitelstvo obce s připravovaným vítáním 

občánků - vítání občánků se uskuteční v sobotu 17. 5.2014 v 10.00 hodin. Zastupitelstvo bere 
informaci na vědomí. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
10. Zastupitelstvo obce se vrátilo k projednání žádosti p. Ing. Kaštana o příspěvek na 

opravu cest. Zastupitelstvo obce rozhodlo příspěvek neposkytnout s ohledem na nutnost 
opravy cesty za školou k nové zástavbě, která je využívána dětmi z mateřské a základní školy 
k vycházkám. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
11. Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje rozpočtová opatření Č. 1/2014 dle návrhu. 
Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 

12. 1. Členky Sdružení rodičů a přátel školy Křižanov p. Vávrová a p. Pazderová 
seznámily zastupitelstvo obce s činností sdružení a se svým záměrem požádat obec o 
příspěvek, SRPŠ podá písemnou žádost. Zastupitelstvo obce bere informace o SRPŠ na 
vědomí. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
12.2. Zastupitelstvo obce projednalo vyjádření Policie ČR ve věci dopravního značení. 

Zastupitelstvo obce rozhodlo umístit dopravní značky dle vyjádření Policie ČR . 
Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
12.3. Zastupitelstvo obce projednalo nabídku firmy REVENGE, a. s. na umístění 

kontejneru na oděvy a obuv v obci. Zastupitelstvo obce souhlasí s umístěním kontejneru a 
uzavřením smlouvy se společností REVENGE, a. s. dle návrhu. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
12.4. Starosta obce seznámil zastupitelstvo s plánovaným jednáním s projektantem ve 

věci projektu na výstavbu WC u hřiště. Jednání se uskuteční v sobotu 26.4.2014 v 10,00 
hodin. Zastupitelstvo obce bere informaci na vědomí. 

Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 
12. 5. P. Miroslav Badalík navrhl zhotovení polic pro vystavení pohárů hasičů do 

místního pohostinství. Zastupitelstvo obce rozhodlo nechat zhotovit police do pohostinství. 
Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů 



Zastupitelstvo obce bylo ukončeno v 22, 15 hod. 

Zápis provedla Ing. J. Klapalová 

Zápis ověřili: Mgr. Marie Pokorná ~ .,!?td 
Stanislav Pekárek ' --6Y~ 

V Dobré Vodě 25. dubna 2014 

Vladimír Zástěra - starosta 


